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Inleiding 
Een aantal jaar geleden is een officiële brief van Petra Olgers & Thijn Westermann namens de werkgroep Biodiversiteit (SSD) 
aan het college verzonden met daarin diverse vragen, aandachtspunten, opmerkingen en adviezen ter verbetering,  met 
betrekking tot het bomenbeleid van de gemeente Gooise Meren. De brief is in 2019 verzonden, maar volgens de inzenders is 
hierop geen reactie van het college gekomen.  
 
Hieronder een uittreksel uit de brief. 
 
Onbedoelde neveneffecten van bestaand (bomen)beleid in Gooise Meren staan haaks op de lange termijn doelstellingen op 
het gebied van biodiversiteit, klimaatadaptatie en CO2-verlaging. Kort gezegd, het bomenbeleid van Gooise Meren draagt 
onvoldoende bij aan de lokale klimaatdoelstellingen en het verbeteren van biodiversiteit. 
 
Wellicht waren er in het verleden goede redenen om over te stappen op bomenbeleid middels een lijst van waardevolle 
bomen. Gezien de huidige opgaven ten aanzien van biodiversiteit, klimaatadaptatie en CO2 verlaging verdienen bomen meer 
bescherming en lijkt zo’n lijst van waardevolle bomen dus niet te voldoen. 
 
In deze brief pleiten wij daarom voor een koerswijziging. Herinvoering van de kapvergunning, verruiming van ‘waardevolle 
boom’ criteria, voorlichting over de rol van bomen voor biodiversiteit en klimaatadaptatie, handhaving bij overtreding en 
betere integratie in de brede duurzaamheidsvisie en ambitie van het college van Gooise Meren. De ambitie om één van de 
duurzaamste gemeente van Nederland te zijn bereik je niet door het heel vaak te zeggen. Dat bereik je door te handelen naar 
die ambitie. Centraal staat daarbij de vraag: “Hoe zorgt de gemeente ervoor dat de positie (en functie) van bomen –zowel 
publiek als privaat- structureel beter worden (ingezet) bij de doelstellingen voor klimaatadaptatie én biodiversiteit 
versterking?” 
      
Vraag 1 
Is er (toen) door het college, ooit officieel op de ingezonden brief gereageerd? Heeft het college (toen) wel een notitie 
gemaakt van de aanbevelingen/adviezen en aandachtspunten zoals in de brief van de werkgroep Biodiversiteit van SSD 
genoemd zijn?  
Zo nee, 
Is het college nu wél bereid om een antwoord/reactie te geven op de brief en hiervan een mededeling te doen richting de raad 
en de oorspronkelijke indieners van de brief?   
 
Antwoord  
Over de betreffende brief heeft in september 2019 een gesprek plaatsgevonden tussen de indieners en de wethouder. 
 
Daarnaast werd in de periode dat de brief is ingediend gewerkt aan meerdere groene beleidsdocumenten, zoals Buitenruimte 
in beeld en het biodiversiteitsactieplan. De werkgroep Biodiversiteit was één van de gesprekspartners in dit proces en was dus 
betrokken bij het opstellen van de documenten. De aangedragen punten zijn meegewogen bij de ontwikkeling van het 
groenbeleid. Ook heeft de werkgroep Biodiversiteit meegelezen met de concepten van Buitenruimte in Beeld en het 
biodiversiteitsactieplan en zijn hun opmerkingen waar mogelijk verwerkt in het einddocument. Ook bij de actualisatie van de 
Lijst waardevolle bomen was de werkgroep Biodiversiteit betrokken en daarbij zijn bomen toegevoegd aan de Lijst 
Waardevolle Bomen en zijn de waardevolle gebieden (waar elke boom een vergunning nodig heeft) aanzienlijk uitgebreid.  
 
 
Vraag 2 
Hoe denkt het college over de geschreven opmerkingen, aanbevelingen/adviezen ter verbetering en bevorderen van het 
bomenbeleid en realisering van een betere koppeling van bomenbeleid aan overige beleidsdoelstellingen zoals klimaat (CO2),  
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klimaatadaptatie, en versterking van biodiversiteit?.  
 
Is de gemeente al bezig met het verbeteren/aanscherpen en het maken van een integraal bomenbeleid? Eén van de doelen 
van de Omgevingswet is ‘de fysieke leefomgeving samenhangend benaderen’ wordt daar rekening mee gehouden? 
 
 Zo ja, op welke manier wordt hier concreet invulling aan gegeven? 
Waar kunnen we dit alles dan teruglezen in beleidsstukken en uitvoeringsplannen van het college?.    
.  
Antwoord 
In het coalitieakkoord hebben wij opgenomen dat het beschermen van bomen belangrijk is voor de leefomgeving van mens 
en dier. Tevens dat de inrichting en het onderhoud van onze openbare ruimte erop gericht moet zijn dat het groen bestand is 
tegen de effecten van de klimaatverandering en bijdraagt aan de biodiversiteit. Om die reden is in het College Uitvoerings 
Programma opgenomen dat bomen belangrijk zijn voor de kwaliteit van de leefomgeving, de biodiversiteit en het klimaat, 
waarbij de planning is dat wij in 2024 starten met het herzien van het kapbeleid en daarbij zorgen dat de kapregelgeving beter 
bijdraagt aan het uitgangspunt vanuit het coalitieakkoord. Wij kijken daarbij naar andere weigeringsgronden en naar 
mogelijkheden om meer bomen te beschermen. 


